
Obecné zastupiteľstvo   K O L I N O V C E 
 

 

Z Á P I S N I C A 
z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 9.4.2018 
 

Prítomní:   Vincent Bača, starosta obce 

  Poslanci: E. Borženská, Čečová, Madeja, Ondov 

Neprítomní: V. Borženská Ing. Vladimír Vaščák - ospravedlnení 

Ďalší prítomní:  Mgr. Gabriela Kožárová zapisovateľka 

     Mária Šelembová (vedúca FSk Kalina), Jozef Trávniček (predseda DHZ),  

               Mgr. Marek Čuchran 

                             

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľba  overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Kultúrne akcie (jar/leto 2018) 

5. Rôzne  

6. Záver 

 

K bodu 1    OTVORENIE 

Starosta obce Vincent Bača srdečne privítal všetkých prítomných. Na základe prezenčnej listiny 

skonštatoval uznášaniaschopnosť OZ a tým otvoril 2. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 

roku 2018. Ospravedlnil poslankyňu V. Borženskú a hlavného kontrolóra Ing. Vladimíra Vaščáka 

z neúčasti. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol poslancami OZ jednohlasne schválený.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 2   VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 

Starosta obce na overovateľov zápisnice  navrhol poslancov p. Eriku Borženskú a p. Mareka Ondova. 

Návrh bol  OZ jednohlasne schválený. 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých overovateľov zápisnice poslancov p. Eriku Borženskú 

a p. Mareka Ondova. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 3    KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Starosta obce informoval poslancov OZ o splnení uznesení a o ich priebežnom plnení. Nikto zo 

zúčastnených nemal k tomuto bodu programu požiadavku o poskytnutie informácií o plnení 

konkrétneho staršieho uznesenia.     



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o splnení uznesení a o ich priebežnom plnení 

 

 Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

  

K bodu 4     KULTÚRNE AKCIE (jar/leto 2018)      

              

a.)Starosta obce predložil poslancom OZ návrh na organizovanie kultúrnych akcií v období jar/leto 

2018: 

Deň Matiek 13.5.2018 

MDD  3.6.2018 

18. KFS 15.7.2018  

Zmena termínov v prípade organizačných problémov možná. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje organizovanie kultúrnych akcií Deň Matiek 13.5.2018, MDD 

3.6.2018, 18. Kolinovské folklórne slávnosti 15.7.2018. Zmena termínov v prípade organizačných 

problémov možná. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

b.)V súvislosti s kultúrnymi akciami informovala p. Mária Šelembová o pozvaní FSk Kalina do obce 

Bartošovce na folklórne slávnosti dňa 12.8.2018. Taktiež informovala poslancov OZ 

o prebiehajúcich rokovaniach s folklórnym súborom z poľského Tyczyna, ktorí boli v r. 2017 ako 

zahraničný hostia na našich KFS. Uvažuje sa o tohtoročnom zahraničnom hosťovaní našej FSk 

v Poľsku. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti a plánovaných akciách FSk Kalina 

Kolinovce v r. 2018 prezentovanú vedúcou FSk p Máriou Šelembovou.   

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

K bodu 5    RÔZNE 
 

a.)Žiadosť DHZ Kolinovce o dotácie z rozpočtu obce na r. 2018 vo výške 400,00 €. 

Poslanci OZ pristúpili k schvaľovaniu žiadosti DHZ Kolinovce o dotáciu z rozpočtu obce zo dňa 

15.12.2017, ktorá bola prerokovaná na zasadnutí OZ dňa 18.12.2017. Dotácia pozostáva z 300,00 € 

na činnosť DHZ a 100,00 € na účasť na Majstrovstvách sveta v DHZ, ktoré by sa mali konať 

v 09/2018 v Banskej Bystrici. V prípade, že DHZ Kolinovce sa nezúčastní vyššie uvedených 

majstrovstiev sveta, vyčlenenú dotáciu vo výške 100,00 € vráti nevyčerpanú do konca kalendárneho 

roka 2018. Ostatné body čerpania dotácie sa budú riadiť zmluvou. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Kolinovce pre DHZ Kolinovce vo výške 

400,00 €. Účelové určenie dotácie je 300,00 € na činnosti, 100,00 € na účasť na Majstrovstvách sveta 

DHZ 2018.  

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 



  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

b.)Mgr. Marek Čuchran predložil poslancom OZ osobne Žiadosť o poskytnutie príspevku na 

športové účely vo výške 150,00 €. Žiadateľom dotácie je Amatérsky hokejový tím KOLINOVCE 

Fighters. Tejto žiadosti predchádzali v 12/2017 predloženie samostatnej súpisky hráčov p. Pavlom 

Piklom. Po prerokovaní tejto listiny OZ dňa 18.12.2017 bol doručovateľ vyzvaný k predloženiu 

konkrétnej žiadosti, ktorá bola doručená na OcU dňa 17.1.2018 ako Žiadosť o poskytnutie dotácie na 

športové účely. Žiadateľ nespĺňal podmienky v zmysle VZN  č. 1/2012. Uvedenú žiadosť prítomný 

Mgr. Marek Čuchran stiahol. 

Zo strany poslancov a starostu obce bola vznesená námietka voči zloženiu hokejového tímu, ktorý 

tvorí 16 hráčov, z ktorých iba 9 je z Kolinoviec, zvyšní sú cudzí. 

Príspevok bude poskytnutý s povinnosťou jeho vyúčtovania daňovými dokladmi do 30 dní od jeho 

použitie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok  pre Amatérsky hokejový tím KOLINOVCE Fighters vo 

výške 150,00 € s podmienkou povinnosti vyúčtovania príspevku daňovými dokladmi do 30 dní od 

jeho použitia. 

 

Hlasovanie: za:  3 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja,) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 1 (Ondov) 

 

c.)Starosta obce informoval poslancov a ostatných prítomných o uzatvorení zmluvy s DPO SR 

Bratislava o poskytnutí dotácie pre DHZO pre r. 2018 vo výške 1 400,00 € účelovo určené na 

materiálovo-technické vybavenie DHZO, na OOPP, odbornú prípravu členov, servis, opravy atď. s 

povinnosť vyčerpať dotáciu do 31.8.2018. Zároveň vyzval predsedu DHZ p. Jozefa Trávnička st. 

k predloženiu zoznamu potrebného materiálového a iného zabezpečenia pre účely čerpania dotácie, 

do 30.4.2018. Zároveň požiadal predsedu DHZ o vykonanie a písomné oznámenie odzimovania 

hasičskej techniky. 

 

                  Termín: do 30.4.2018 

            Zodpovedný: Jozef Trávniček st. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie uzatvorenie zmluvy s DPO SR Bratislava o poskytnutí 

dotácie pre DHZO pre r. 2018 vo výške 1 400,00 € účelovo určené s povinnosť vyčerpať dotáciu do 

31.8.2018.  

Poverenie predsedu DHZ p. Jozefa Trávnička st. k predloženiu zoznamu potrebného materiálového 

a iného zabezpečenia pre účely čerpania dotácie do 30.4.2018.  

Určenie predsedu DHZ p. Jozefa Trávnička st. k zabezpečeniu vykonania a písomného oznámenia 

odzimovania hasičskej techniky. 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

d.)Mgr. Marek Čuchran predložil poslancom OZ cenovú ponuku firmy MEDINVEST Consulting, 

s.r.o. Veľký Šariš na zabezpečenie komplexného procesu verejného obstarávania na zákazku 

s nízkou hodnotou na stavebné práce v rámci schválenej dotácie na „Stavebné úpravu hasičskej 

zbrojnice“. 

 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie cenovú ponuku firmy MEDINVEST Consulting, s.r.o. 

Veľký Šariš na zabezpečenie komplexného procesu verejného obstarávania na zákazku s nízkou 

hodnotou na stavebné práce v rámci schválenej dotácie na „Stavebné úpravu hasičskej zbrojnice“. 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

e.) Starosta obce predložil poslancom OZ Dohodu Obce Kolinovce s JUDr. Dášou Bajanovou 

o pokračovaní právneho zastupovania obce v súdnom spore s Ing. Štefanom Sokol. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dohodu Obce Kolinovce s JUDr. Dášou Bajanovou o pokračovaní 

právneho zastupovania obce v súdnom spore s Ing. Štefanom Sokol v plnom znení. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

f.) Starosta obce predložil poslancom OZ Majetkové priznanie za r. 2017. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Majetkové priznanie za r. 2017 starostu obce Vincenta 

Baču doručené v zákonnej lehote Obecnému úradu Kolinovce. 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

g.) Starosta obce informoval poslancov o pristavení veľkokapacitných kontajnerov pre účely jarného 

upratovania pre občanov v období prelomu mesiacov apríl/máj 2018. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o pristavení veľkokapacitných kontajnerov pre 

účely jarného upratovania pre občanov v období prelomu mesiacov apríl/máj 2018 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

h.) Poslanec D. Madeja požiadal o informácie k aktuálnemu stavu projektu vodovod, kanalizácia. 

Odpoveď starostu – pripravuje sa žiadosť o stavebné povolenie. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektu vodovod, 

kanalizácia -  pripravuje sa žiadosť o stavebné povolenie. 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

 

i.)Poslanec M. Ondov  požiadal o riešenie zimných výtlkov na komunikácii v miestnej časti Roveň. 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stav miestnej komunikácie a potrebu opravy zimných 

výtlkov na komunikácii v miestnej časti Roveň. 

  

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

j.) Poslanci tlmočili ústne sťažnosti občanov na majiteľa nehnuteľnosti RD s.č. 20 p. Emila 

Horvátha. Vykonávajú sa tu stavebné úpravy bez povolení, tvorí sa tu skládka komunálneho odpadu, 

ozýva sa príliš hlasná hudba. 

Návrh na riešenie – vykoná sa poslanecký prieskum priamo na mieste dňa 12.4.2018 o 17,00 hod. 

V prípade potreby bude nasledovať miestne šetrenie stavebného úradu Kolinovce. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stav sťažnosti občanov na majiteľa nehnuteľnosti RD s.č. 

20 p. Emila Horvátha - stavebné úpravy bez povolení, tvorba skládky komunálneho odpadu, hlasná 

hudba. 

 

Obecné zastupiteľstvo navrhuje  vykonať poslanecký prieskum priamo na mieste dňa 12.4.2018 

o 17,00 hod. V prípade potreby pokračovať miestnym šetrením Stavebného úradu Kolinovce. 

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

k.)Pani Mária Šelembová predložila podnet na rozšírenie chodníka v miestnej časti od cintorína po 

s.č. 186, ktorý je aktuálne upravený jedným radom betónových panelov.   

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podnet p. Mária Šelembovej na rozšírenie chodníka 

v miestnej časti od cintorína po s.č. 186, ktorý je aktuálne upravený jedným radom betónových 

panelov.   

 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

K bodu 9    ZÁVER 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 2. riadne zasadnutie 

OZ Kolinovce v roku 2018.  

 

 

Overovatelia:  Erika Borženská                 ………………………………….. 

 

                                 Marek Ondov         ......……………………………….. 

 

 

   Vincent Bača                 vl.r. 
     starosta obce                     ..................................................................  
 

 

Zapísala:   Mgr. Gabriela Kožárová, 9.4.2018 

Vyvesené:  16.4.2018 

Zvesené:  


